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GJite of the Adjutait-General of Militia,

Quebec, lt June, 1815.

NOTICE

order to carry into execution the Militia Act of the £orty-third year of lis Majety's
reign entituled« An Aet-for.the better regulation of the biiitia of ths province and for re-
pealin ertain Acts and Ordinances theremî mentioned", which allows an-annual pension
to the wives and children of all husbands who. shall have been killed in. an engagement
with the enemy ; aidafsc an annual pension to all Militia-men who, in an engagencnt with
the enemy, shallhave been wounded in such manner as to be disabled fron ganigS a liveli-
hood, and to wlom,by another Act passed in the fifty-fifth year of the reign of His Majes-
ty, an additionalsumhas been granted, I hereby give notice to all persons wlho may be inte-
réstedi in the sane, that being, by the said Act, appointed to pay to the widows of such
killed and wounded Milita-muen the said.pensions, that all and each of the said persons
herein described, do observe the following directions.

Every vidow having one or more children, born of a legitinate marriage, will have the
right of receýivinig the pension allowed by law -only while she renains unmarried'; and in
case of death or of a second narriage, the eldest of her children or the guardian will receive
the sanie pension until the youngest child shall have attained the age ot'sixteen years. The
said widow shall send her naine to the Office ofthe Adjutant-General of Militia ; or in de-
fault ofa widow, the eldest of the children or the guardian shall send the naine of the Miii-
tia-man who shallhave been killed, accompanied by a certificate signed by the Officer com-
manding the division and the Adjutant of Sedentary Millitia, to which the Militia-nan so
killed shail have belonged, setting forth the time, the place and the action in which such
Militia-man shall have been killed ; also another certificate signed by the Lieut. Colonel,
commanding the division of Sedentary Militia, and by the Curate of the parish to which
the said Militia-man belonged, setting fortlhetthe person is truly the widow; or in default
of a widow, the eldest son or guardian of the childen ofsuch Militia-nian. These certifi-
cates to be accômpanied by affidavits stating that such vidow is still a widow, and that the
youngest of lier children is undet- the age of sixteen years ; and in default of a widow, the
eldest of lier children or the guardian, shall send the said aflidavits and certificates as herein
specified. The said widowv shall transmit, every six months, to the Adjutant General of
Militia, at-Quiebec,- between the twentieth and twenty-fiftlh of March ; and the twentieth
and twenty-fifth of September, of each year, the affidavits above specified, signed by the
Lient. Colonel, conimanding the division, and the Curate of the Parish. In virtue of
which aflidavits, well and duly attested, shall be paid to her, by the Adjutant Gencral of
Militia ; or to any person charged by lier power of Attorney, to that effect, the sum allowed
by the said Act to widows or children of Militia-men, who shall have been killed; or. in
defhlit of a widow, the eldest son, or guardian of the minor children, -sball send a like
certificate.

Every Militia-man wounded in a nanner to be rendered incapable of gaiing his liveli-
hood, shall have the right ofreceiving the pension allowed by the said Ac, during such
tine as the said incapacity shall last ; and lie may give proofs thereof, by certificate and
affidavits, which must be cf a like nature as thosealready required from the widows, with
this difference, that they must have the further certificate of a licensed surgeon. ie must
send, at the same periods, and in like nanner, every six months the certificates and affi
davits, to the Adjutant-General of' Militia,' who wiili pay to him or to the person charged
with his pow r of Attorney, the pension allowed himby the said Act.

F.- VASSAL-D MONVIEL,
Lieut. Col. Adjt. Genl. M. F.

P. 1. Desbarats, Printer Io~lisÌlJjesy.
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Bureau de l'Adjudant Genéral des Milices,

Québec, 1er. juin, 1815.

AVER TISSEMENT.

OUR mettre à exécution l'acte des Milices de la quarante-troisième Année du Règne
jde Sa Majesté, intitulé, "Acte pour mieux régler la milice de--cette Trovince et pour
rappeller certains Actes et ordonnances y mentionnées," qui accorde une pension annuelle
aux Femmes ou Enfans dont les Maris'auront été tués dans un engagement, avee l'ennemi,
et aussi une:pension annuelle à tout Milicien qui dans un engagemnentavec l'ennemi, aura
été blessé de manière à le rendre incapable de gagner sa vie et, auquel par un 'autre Acte,'
passé dans la cinquante-cinquième Année du Règne de Sa Majesté, une somme-additionelle
lui a été accordée; Je.donne, par le présent, avis à toutes personnes qui peuvent y être
intéressées, qu'étant par le dit Acte, nommé pour paver aux veuves des Miliciens tués et
aux Miliciens blessés, les dites pensions- qui toutes 'et chacué des dites personnes comme
ci-dessus exprimées, doivent suivre les directins suivantes.

Toute veuve ayant un ou plusieurs enfans nés de Mariage légitime, a'ura droit de re-
cevoir la pension que la loi lui accorde 'pendant sa viduité seulement, et en cas de mort ou
de second Mariage, l'ainé de ses enfans ou le tuteur, recevra la mnêmie pensioi, jusqu'à cè'
que le plus jeune ait atteint l'âge le seize ans. La dite veuve enverra, au Bureau de
l'Adjudant Général des nmilices, son non, ou. à déihut de veuve, l'ainé les enfans-ou le
tuteur, enverra le nom des cnfans du Milicien qui aura été tué, accompnoîé d'un certificat
signé le l'Officier Commandant la division de milice sédentaire et de l'Adiudant, à laquelle
le Milicien ainsi tué appartenoit, constatant le teims, le lieu et l'affaire dans laquel tcl
Milicien aura été tué et aussi un autre certificat, signé du Lieutenant Colonel Comnmandant
la division de milice sédentaire et du Curé de la Paroisse à laquelle apparitenoit tel Vilicien
constatant, qu'elle est vraiment la veuve on à défaut de veuve le fils ainé ou le tuteur des
enfans de tel Milicien. Ces certificats doivent être accompagnés d'aflidayits qui constate-
ront que telle veuve est encore veuve, et que le plus jeune de ses enfans est au dessous de
l'âge de Seize ans, et à délàut de veuve, l'ainé de ses enfans, ou le tuteur, euverra les dits
aflidavits et certificats comme ci-dessus spécifiés. 1,a dite veuve transmettra ensuite de six
mois en six mois, à l'Adjudant Général des lilices à Québec, entre le vingt et vingt-cinq
Mars, et entre le vingt et vingt-cinquième Septembre, chaque Année, les aflidavits comme
ci-dessus spécifiés signés du Lieut. Colonel Commandant la division et du Curé de la
Paroisse; sur lesquels aflidavits, bien et duetument attestés, il lui sera payé par l'Adjudant
Général des Milices, à elle ou à aucune perqonn:e qu'elle chargera de procuration, à cet
effet la somme qui est accordée par le dit Acte aux veuves, ou enfans des Miliciens qui
auront été tués, ou à défaut de veuve, le fils ainé ou le tuteur de sesenfans mineurs enverront
les même affidavits.

Tout Milicien blessé de manière à le rendre incapable de gagner sa vie, aura droit de
toucher la pension qui lui est accordé par cet Acte, autant de temsq ue la dite incapacité
durera et qu'il pourra en donner des preuves par les certificats et aflidavits qui doivent être
les mêmes que ceux déjà requis pour'les veuves avec cette différence qu'ils doivent avoir
de plus la signature d'un Chirurgien Licencié, il enverra aux mêmes époques et de la même
manière les certificats et aflidavits de six mois en six nois, à l'Adjudant Général des Milices,
qui lui payera, à lui ou à son chargé de procuration, la pension qui lui est accordée par
oet Acte.,

T. VASSAL DE MONVIEL,
-Lieut. Col. Adjt. Général M.F.

P. E. Desbarats, Imprimeur du Roi.


